

Møde den: 17.05.2016
1445-031 (Vært: Anne)
VEST båndmøde

DAGSORDEN

Deltagere: Lisette Prins (HE), Jesper Sølund Hansen (AR), Anne Christine Teglborg (AU UDD/ordfører for båndet), Michael Mejlgaard Udby (BSS), Eva Kvistgaard Arent (ST) og Esben Højbjerg Larsen (koordinator)

Punkt 1/2	Status: Fremdriftsreformen 2.0
Beskrivelse	v/Esben Bilag: Båndkommissorium i båndmappen
Referat	<p>Ros til kick off-mødet torsdag den 12. maj. Man oplevede, at andre havde de samme udfordringer, og at det gav mening at mødes på tværs. Det påpeges dog, at det er et sandsynligt scenarium, at de lokale processer overhaler de fælles løsninger, hvorved der alligevel ikke bliver noget udbytte af 12. maj i sidste ende.</p> <p>VEST-lederne følger sig gearet til opgaven og er således fortrøstningsfulde i forhold til at håndtere reformen.</p> <ul style="list-style-type: none">• Stort ansvar er tiltænkt vejledningen i processen – hvad stiller vi op? Båndet vil hejse flaget for vejledningens betydning i fremdrift 2.0 ved løbende at gøre opmærksom herpå, bl.a. ved at udarbejde scenarier.• Informationsdelen udgør et vigtigt fokus.• Forsinkelse: Det er vigtigt, at rammerne er klare. Der ønskes derfor en diskussion af, hvilke træk der kan laves. Tidshorizonten er et halvt år. Det skal også afklares, hvordan vi reagerer på, at nogen melder sig til for lidt. <p>VEST træder sammen og beskriver nuværende + det ønskede scenarie i forhold til forsinkelse på næste møde. Til inspiration er Michaels notat om fastholdelse lagt i båndmappen..</p>

Dato: 11-05-2016
Ref: EHL

Side 1/5

Punkt 1	Orientering: Deltagelse i Vovemod-projekt: "Varm velkomst til borgere i Aarhus"
Beskrivelse	v/Anne
Referat	<p>AU involverer sig i projekt med Aarhus Kommune med fokus på at give nye borgere en "varm velkomst" i Aarhus.</p> <p>AU får mulighed for at tilbyde pladser til op til et par tusind nye studerende – målrettet tilflyttere fra andre postnumre.</p> <p>Projektet annonceres på studieportaler og uddeles til potentielt "ensomme" studerende.</p>

Punkt 2	Orientering: Etablering af youtube kanal
Beskrivelse	v/Anne
Referat	<p>Bilag: Se notat i båndmappen.</p> <p>Der etableres underkanal til AU's youtube-kanal med fokus på vejledning og rekruttering. Kanalen forankres i studieguideredaktionen med Søren Winther (FS) er redaktør. Anne sender info rundt, når det er godkendt hele vejen rundt. BSS har allerede en lignende kanal, som der selvfølgelig koordineres med. Michael bemærkede, at der generelt er brug for en oprydning i AU's youtube kanal.</p>

Punkt 3	Drøftelse: Centeropgaver snit
Beskrivelse	v/Anne
Referat	<p>Bilag: Oversigt over snitflader i båndmappen</p> <p>Båndet nikkede til oversigten over snitflader i i Informations- og vejledningscentret er blevet snittet til, hvor interaktionen med nuværende studerende som aftalt er taget ud. Lisette påpegede, at informationsdelen (som fylder stadig mere) mangler i skemaet. På samme måde kan FS med fordel sætte ord på aktuelle tiltag, fx proaktiv digital vejledning. Anne tager disse input med tilbage.</p>

Punkt 4	Drøftelse: Udvidet mødekreds i VEST-båndet
Beskrivelse	v/Anne

	Vi har kort været inde på det formålstjenlige i, at Gitte Viftrup, Jette Hammer og Ole Lidegaard deltager i båndmøderne med jævne mellemrum. Hvordan vi griber det an, og hvor ofte skal vi træde sammen i dette udvidede forum?
Referat	Båndet aftalte, at indhold og mødekadence aftales på første møde i den udvidede mødekreds. Første møde afholdes efter sommerferien. Skal IU med i loopet? Anne skal mødes med Mette Brandenborg og Rikke Nielsen, hvor hun vil bringe spørgsmålet op.

Punkt 5	Til godkendelse: Båndkommissorium
Beskrivelse	v/Esben Bilag: Båndkommissorium i båndmappen
Referat	Godkendt. Esben laver rettelserne og sender til Sidsel.

Punkt 6	Evt.
Beskrivelse	Bordet rundt.
Referat	<p>Michael: Michael holder møde med studenterpræsterne onsdag 18. maj. Har båndet input? Båndet: Arrangementerne bør køre én gang mere, hvorefter det vurderes, om de skal fastholdes. Båndet opfordrede endvidere til, at Michael spørger ind til studiestart. Videoen må gerne være kortere.</p> <p>Michael spurgte til, om der kommer en udmelding fra SU-kontoret om betydningen af de nye regler? Han opfordrede desuden til, at SU kommunikerer mere. Anne og Esben faciliterer officiel udmelding og inviterer SU til næstkommende møde. Der skal evt. afholdes stormøde på fakulteterne. SU må gerne komme ud på fakulteterne og fortælle om de nye regler.</p> <p>Jesper: Det er u hensigtsmæssigt med "låste" felter i survey – kan de blive låst op? Michael: Ja. Han sørger for at låse alle felter op.</p> <p>Eva: Dato for temamøde skal flyttes. Mødet lægges først på ugen.</p>

	<p>Mulighed for karrierevejledning én gang om ugen på ST efter sommerferien.</p> <p>Lisette: Ny uddannelseschef søges.</p> <p>Damian tilbage fra barsel.</p> <p>Kvote 2 test til medicin afholdt. 1500 blev inviteret til test, 1200 takkede ja til en test-plads, heraf tog ca. 700 testen på AU og 500 testen på SDU.</p> <p>Anne: Centret holder lukket i uge 29-30.</p> <p>Sarah Lund Petersen fastansat.</p> <p>Åbningstider i centret: Man-fre kl. 9-12 (lukket om onsdag).</p> <p>Berit har sagt OK til finansiering af studiepraktik-overnatning.</p>
--	---

Kommende dagsordenspunkter:

Status på fremdrifts 2.0

Besøg af SU

Princip for tildeling af pladser på AU's vejlederuddannelse

Justeringer på intern vejlederuddannelse

Møde med Studenterpræsterne

Mentorordning for alle grønlandske studerende

Visitationssamtaler hos SPS

Besøg af Ole Lidegaard, Gitte Pedersen Viftrup og Jette Hammer

Kommende møder:

Dato	Tid	Sted
31.05.2016	10-12	1521-220 (Eva)
14.06.2016	10-12	1443-313 (Jesper)

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er torsdag inden 12.

Referatet sendes rundt onsdag og er godkendt fredag.

Side 5/5
